
 

Akademický senát UK FTVS 
 

     

 Č.j.: AS-13/2016 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 20. 12. 2016 ve 13.00 hod 

 
Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Heller, Kaplan, Zahálka, Hojka, Hráský, Coufalová, 

Panská, Jebavý, Novotná, Pokorná, Jelen, Novotná, Dvorský, Harbichová 

Studentská komora (s): Pecinová, Omcirk, Ižovská, Malá, Thiel 

Omluveni: Brtník (a) 

Nepřítomní: Anděrová 

Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Zelenka 

 

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Na úvod seznámil předseda AS UK FTVS Heller s programem zasedání. 

Hlasování o programu zasedání 20. 12. 2016: (17-0-0) (pro-proti-zdržel se). 

Usnesení 01/12/2016: AS UK FTVS schválil program zasedání 20. 12. 2016. 

 

2. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 15. 11. 2016 a mimořádného 

zasedání dne 29. 11. 2016 

Předseda Heller seznámil senátory s návrhem zápisu z řádného zasedání dne 15. 11. 2016 a 

mimořádného zasedání dne 29. 11. 2016 

Hlasování o zápisu z řádného zasedání dne 15. 11. 2016: (18-0-1). 

Usnesení 02/12/2016: AS UK FTVS schválil zápis z řádného zasedání dne 15. 11. 2016. 

 

Hlasování o zápisu z mimořádného zasedání dne 29. 11. 2016: (17-0-2) 

Usnesení 03/12/2016: AS UK FTVS schválil zápis z mimořádného zasedání dne 29. 11. 

2016. 

 

3. Vystoupení vedení fakulty 

Děkanka informovala o zaručených nejnižších základních mzdách. Zmínila, že končí 

program PRVOUK, pokračují projekty PROGRES. Probíhají jednání ohledně kampusu. 

Dále je zde otázka zahraničních stáží, přijíždí k nám málo zahraničních studentů. Děkanka 

poděkovala za finalizaci závěrečných prací. Bude probíhat další schůzka ohledně hodnocení 



pracovníků. Proběhlo jednání ohledně trenérských škol a bylo vydáno společné 

memorandum tělovýchovných fakult (FTVS, FSpS a FTK). 

 

4. Projednání a schválení dodatků k nájemním smlouvám (MUDr. Formánková, 

společnost X-DENT, Centrum aktivit v přírodě, FALON) 

Tajemník Zelenka uvedl, že se zmíněnými subjekty byly již dříve uzavřeny smlouvy, kde 

došlo k narovnání nájemného, nyní se tedy jedná o prodloužení stávajících smluv. U 

nájemců bloku E je navýšeno nájemné, aby fakulta dostala náklady na úpravy prostor. 

Smlouva s MUDr. Formánkovou je na 5 let. Legislativní komise neshledává žádné 

nedostatky a doporučuje tuto smlouvu ke schválení. Ekonomická komise také nemá 

připomínky. 

 

Hlasování o dodatku k nájemní smlouvě s MUDr. Formánkovou: (19-0-0) 

Usnesení 04/12/2016: AS UK FTVS schválil dodatek k nájemní smlouvě s MUDr. 

Formánkovou. 

 

Hlasování o dodatku k nájemní smlouvě se společností X-DENT: (19-0-0) 

Usnesení 05/12/2016: AS UK FTVS schválil dodatek k nájemní smlouvě se společností X-

DENT. 

 

Hlasování o dodatku k nájemní smlouvě s Centrem aktivit v přírodě: (19-0-0) 

Usnesení 06/12/2016: AS UK FTVS schválil dodatek k nájemní smlouvě se Centrem aktivit 

v přírodě. 

 

Od září má FALON navýšenou metráž a smlouva je zde na 4 roky. Senátor Zahálka se 

dotázal na měření spotřeby elektřiny. Tajemník odpověděl, že zatím tam nebyl instalován 

elektroměr, tudíž úhrada energií je zde standardní. 

Hlasování o dodatku k nájemní smlouvě s FALON: (19-0-0) 

Usnesení 07/12/2016: AS UK FTVS schválil dodatek k nájemní smlouvě s FALON. 

 

5. Projednání a schválení smlouvy budoucí o zřízení služebnosti UPC 

Společnost UPC chce přes pozemek fakulty vést inženýrské sítě. Cena bude dle znaleckého 

posudku. Ekonomická ani legislativní komise neměly výhrady. 



 

Hlasování o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti UPC: (19-0-0) 

Usnesení 08/12/2016: AS UK FTVS schválil smlouvu budoucí o zřízení služebnosti UPC. 

 

6. Přehled čerpání prostředků PRVOUK 2016 

Tajemník informoval, že přehled čerpání byl rozeslán a čerpání je průběžně kontrolováno 

tak, aby byly prostředky do konce roku vyčerpány. Ekonomická komise neměla výhrady. 

AS UK FTVS bere na vědomí informaci o přehledu čerpání prostředků PRVOUK 2016. 

 

7. Přehled čerpání rozpočtu fakulty za 3. čtvrtletí roku 2016 

Tajemník Zelenka uvedl, že čerpání rozpočtu společně s Bc. Plochovou sleduje a je 

v pořádku. Tržby v doplňkové činnosti překročily 20 mil. Kč, což je oproti loňsku více jak 

10% nárůst. Všechna střediska kromě Muldy generují zisk. AS UK FTVS bere na vědomí 

informace o čerpání rozpočtu fakulty za 3. čtvrtletí roku 2016. 

 

8. Projednání a schválení Dodatku smlouvy o pronájmu pro Ústav preventivního a 

sportovního lékařství s.r.o. 

Ústav preventivního a sportovního lékařství s.r.o. měl už nájemné navýšené, tudíž se nyní 

navýšilo pouze tak, aby se vyrovnalo ostatním nájemcům. Od 1. 1. 2017 bude sleva pro 

zaměstnance 20 %. Ekonomická komise neměla výhrady. 

Hlasování o Dodatku smlouvy o pronájmu pro Ústav preventivního a sportovního lékařství 

s.r.o.: (18-0-0) 

Usnesení 09/12/2016: AS UK FTVS schválil Dodatek smlouvy o pronájmu pro Ústav 

preventivního a sportovního lékařství s.r.o. 

 

9. Projednání a schválení smlouvy o pronájmu pro MUDr. Pánka – DP Neuro s.r.o. 

Zde došlo ke změně subjektu, s kterým je smlouva uzavírána, nyní se jedná o společnost DP 

Neuro s.r.o. Proto bylo třeba vytvořit smlouvu novou. Ekonomická ani legislativní komise 

neměla k předložené smlouvě výhrady. 

Hlasování o smlouvě o pronájmu s DP Neuro s.r.o.: (17-0-1) 

Usnesení 10/12/2016: AS UK FTVS schválil smlouvu o pronájmu s DP Neuro s.r.o. 

 

 



10. Úprava nájemní smlouvy s Ministerstvem obrany – Katedra vojenské tělovýchovy 

Tajemník uvedl, že jedna osoba z odborů ministerstva nedoporučila fakultou navrhované 

snížené nájemné a doporučila hradit již plné nájemné, což je pro fakultu výhodné. 

Legislativní ani ekonomická komise neměly připomínky. 

Hlasování o úpravě nájemní smlouvy s Ministerstvem obrany – Katedra vojenské 

tělovýchovy: (18-0-0) 

Usnesení 11/12/2016: AS UK FTVS schválil nájemní smlouvu s Ministerstvem obrany – 

Katedra vojenské tělovýchovy. 

 

11. Čerpání stipendií v roce 2016 

Předseda studijní komise Hojka uvedl, že byly vymáhány platby za studium za minulá léta, 

a tudíž vznikla určitá rezerva, která může sloužit k vyplácení účelových stipendií. Senátor 

Zahálka uvedl, že vnitřní předpis zavazuje pouze k tomu, že stipendia mají být vyplaceny 

10 % studentů. Výše stipendií je dle nasycení stipendijního fondu. AS UK FTVS vyslechl 

informaci ohledně čerpání stipendií v roce 2016. 

 

12. Projednání Opatření děkanky o výši prospěchového stipendia za vynikající studijní 

výsledky za rok 2015/2016 

Předseda Hojka informoval o Opatření děkanky o výši prospěchového stipendia za 

vynikající studijní výsledky za rok 2015/2016. AS UK FTVS vyjádřil kladné stanovisko 

k Opatření děkanky o výši prospěchového stipendia za vynikající studijní výsledky za rok 

2015/2016. 

 

13. Projednání Vnitřního předpisu UK – Pravidla systému zajišťování a vnitřního 

hodnocení kvality Univerzity Karlovy 

Předseda legislativní komise Kaplan uvedl, že tento vnitřní předpis UK členové komise 

obdrželi a ze strany legislativní komise žádné připomínky nejsou. Do 10. 1. 2017 by se měly 

zaslat případné pozměňovací návrhy. Senátor Hojka apeloval na vedení, abychom se na toto 

včas připravili. AS UK FTVS vyjádřil kladné stanovisko k Vnitřnímu předpisu UK – 

Pravidla systému zajišťování a vnitřního hodnocení kvality Univerzity Karlovy. 

 

 

 



14. Projednání nájmu prostor a poskytování služeb s tím souvisejících týkající se sauny 

UK FTVS 

Senátor Bujnovský vystoupil jako zástupce studentů a informoval o zamýšlených změnách 

ohledně provozování sauny studenty, které by měly vést k hospodaření s vyrovnaným 

rozpočtem. Děkanka se pozastavila nad tím, že vedení fakulty neobdrželo žádné podkladové 

materiály. Senátor Zahálka uvedl, že proběhla schůzka zástupců ekonomické komise se 

studenty a podmínkou je, že hospodaření nebude ztrátové. Tajemník uvedl, že žádný 

materiál neobdržel, ale z rychlého zhlédnutí je zde chybně uvedena tržba a doba provozu 

sauny. Děkanka informovala, že mandátní smlouva je do 31. 12. 2016, tudíž od tohoto data 

bude sauna uzavřena. Proběhla diskuse ohledně pronájmu sauny. AS UK FTVS doporučuje 

do 7. 1. 2017 podat definitivní návrhy smlouvy, a to jak komerční, tak i případně od 

studentů, které by byly projednávány AS UK FTVS na lednovém zasedání. Senátor 

Bujnovský byl pověřen jednáním se studenty v této otázce. 

 

15. Projednání změny názvu Katedry technických a úpolových sportů na Katedru ochrany 

obyvatelstva, technických a úpolových sportů 

Vedoucí Katedry technických a úpolových sportů dr. Dvorský informoval o zamýšlené 

změně názvu katedry. Senátor Zahálka se vyjádřil, že toto má předkládat vedení fakulty a 

AS UK FTVS pouze schvalovat. Děkanka potvrdila, že tento postup je jediný správný a je 

třeba podat písemný návrh přes podatelnu na vedení fakulty. 

 

16. Různé 

Předseda Heller poděkoval senátorce Ižovské za GAUDEAMUS. Senátor Kaplan apeloval 

na předsedy jednotlivých komisí, aby vytvořili závěrečnou zprávu, kterou by měli předat 

tajemnici AS UK FTVS do lednového zasedání. 

 

Zapsala: Coufalová 

  

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 

Na vědomí:  doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

        Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 


